
Zápisnica 
 z 2. plánovaného verejného zasadnutia obecného zastupiteľstva v Matúškove,  

konaného dňa 09. marca 2023 

Prítomní:  starostka  obce – Ing. Marta Mészárosová 
                 kontrolórka  Obce Matúškovo – Mgr. Mária Tomovičová  
                 poslanci obecného zastupiteľstva ( viď. prezenčná listina – príloha) 
                  
 

Plánované verejné zasadnutie OZ bolo zvolané pozvánkou starostky obce zo dňa 03. 02. 
2023 a konalo sa na Obecnom úrade v Matúškove. Prílohu tejto zápisnice tvoria všetky 
materiály predložené na tomto zasadnutí.  
 
K bodu č. 1 – Otvorenie 
 
          Rokovanie Obecného zastupiteľstva v Matúškove zahájila p. starostka. Privítala 
poslancov a konštatovala, že obecné zastupiteľstvo na svojom 2. plánovanom zasadnutí je 
uznášaniaschopné. Zasadnutia sa  zúčastnilo 9 poslancov.  

P. starostka pred rokovaním OZ pripomenula, že na rokovanie sa neskoršie dostaví p. 
Ivan Zelenák a spoločne sa preberie návrh nájomnej zmluvy o uzavretí budúcej kúpnej zmluvy. 
Keď príde p. Zelenák, preruší sa aktuálny bod a budú prerokované predkladané návrhy zmlúv.  
 
K bodu č. 2 – Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 
          Za zapisovateľku p. starostka určila p. Evu Szabó pracovníčku obecného úradu  a za 
overovateľov zápisnice  navrhla  
p. Ing.Petra Kovácsa a p. Ing. Dávida Mézesa. Za uvedený návrh  hlasovalo 9  poslancov 
( Mgr.A. Himpán Román, PhDr. L. Bukovszky, Ing. I.Molnár, J. Pék, Mgr. T. Mészáros, 
Ing.arch.I.Szőcsová, Ing. R. Kubovics, Ing. D. Mézes, Ing. P. Kovács), nikto nebol proti a nikto 
sa nezdržal hlasovania. Poslanci tento návrh jednohlasne schválili. 
 
K bodu č. 3 – Schválenie programu zasadnutia obecného  zastupiteľstva 
 
        P. starostka predložila návrh programu rokovania ktorý bol priložený v pozvánke. 
Požiadala poslancov o pripomienky k programu rokovania. Nakoľko neboli žiadne 
pripomienky dala hlasovať o prijatie programu rokovania. Za bolo 9  poslancov, (Mgr. A. 
Himpán Román, PhDr. L. Bukovszky, Ing. I.Molnár, J. Pék, Mgr. T. Mészáros, 
Ing.arch.I.Szőcsová, Ing. R. Kubovics, Ing. D. Mézes, Ing. P. Kovács), nikto nebol proti a nikto 
sa nezdržal hlasovania. Poslanci  návrh starostky jednohlasne schválili. 
 
K bodu č. 4 – Voľba návrhovej komisie  
 
           P. starostka navrhla, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení: 
Ing. arch. Ildikó Szőcsová - predseda 
Ing. Roman Kubovics   
János Pék 
Za uvedený návrh  bolo 8  poslancov 
( Mgr. A. Himpán Román, PhDr. L. Bukovszky, Ing. I.Molnár, Mgr. T. Mészáros, 
Ing.arch.I.Szőcsová, Ing. R. Kubovics, Ing. D. Mézes, Ing. P. Kovács), nikto nebol proti a 1 
poslanec (J.Pék) sa zdržal hlasovania.  
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K bodu č. 5 – Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ  
 
          P. starostka vyzvala p. Ing. I. Molnára aby prečítal kontrolu plnenia. Po odznenia 
sa opýtala poslancov či má niekto pripomienku. Nikto sa nehlásil, poslanci správu o kontrole 
plnenia uznesení z predchádzajúceho  zasadnutia OZ vzali na vedomie.  
 
K bodu č. 6 – Interpelácia poslancov 
 

Do interpelácie sa ako prvý prihlásil p. Ing. D. Mézes, ktorý upriamil pozornosť na 
výzvy MŠVVaŠ SR. Ide o výzvy EU, v ktorom medzi inými je aj výzva na obnovu MŠ, ZŠ 
a školskej jedálne. Podľa programového rozpočtu obec každý rok plánuje investície na uvedené 
budovy. V rámci výziev a projektov by obec mohla získať financie z EU a tým pádom  ušetrené 
peniaze môže využiť na iné účely.  Plán obnovy a odolnosti SR bol vypracovaný a schválený 
na základe kritérií Nariadenia európskeho parlamentu a rady (EÚ) 2021/241 z 12. februára 
2021, ktorým sa zriaďuje mechanizmus na podporu obnovy a odolnosti. Plán obnovy a 
odolnosti stanovuje ucelený balík reforiem a investícií, ktoré sa budú realizovať do roku 2026 
a ktoré budú podporené z Mechanizmu na podporu obnovy a odolnosti.  

Vzhľadom na striktný a náročný časový harmonogram realizácie výziev na 
predkladanie žiadostí o poskytnutie prostriedkov mechanizmu na podporu obnovy a odolnosti 
zameraných na zvyšovanie kapacít materských škôl, zvyšovanie kapacít základných škôl 
pripravilo ministerstvo štúdie  v zmysle licenčných podmienok bezodplatne dostupné pre 
potenciálnych žiadateľov ako vstupné podklady pre ďalšie spracovanie na prvý stupeň 
projektovej dokumentácie – štúdiu uskutočniteľnosti. Štúdie možno použiť aj na preverenie 
technických a ekonomických súvislostí spojených s výstavbou v rámci prípravy verejného 
obstarávania. Štúdie vychádzali z predstavy ideálneho stavebného pozemku, bez potreby 
terénnych úprav a s prístupnosťou všetkých inžinierskych sietí technickej infraštruktúry a 
optimálnej orientácie objektu. P. poslanec navrhol aby OZ začalo týmto sa zaoberať. 
Modernizácia škôlky, školy a jedálne by prinieslo 30 % ušetrenie na energií, a dodal, že je 
priestor na vypracovanie, bolo by dobré zostaviť skupinu zodpovedných odborníkov a pustiť 
sa do výzvy. 

 
P. Ing. R. Kubovics položil otázku, kde by sa našiel priestor-pozemok v prípadne na 

novú škôlku.  
 
P. J. Pék reagoval, že na túto výzvu a na otázku hneď teraz nevieme odpovedať, súhlasí 

tým čo povedal p. Ing. D. Mézes a navrhol aby sa tomu p. Ing. D. Mézes viac venvoval. Treba 
všetko preštudovať, zostaviť skupinu a potom uvidíme. 

 
P. Ing. D. Mézes reagoval, že poslanci majú svoje riadne zamestnanie, a preto nemajú 

možnosť sa tomu naplno venovať, keďže po pri zamestnaní sa tomu môžu venovať len po 
nociach alebo cez víkendy. Môžu poradiť a upozorniť na výzvy a možnosti kam by sa obec 
mala zapojiť, avšak tieto projekty by mala riešiť obec, a v prípade ak obec nemá kapacitu, je 
potrebné osloviť externých odborníkov, ktorý celý proces okolo výziev a možností externého 
financovania budú zabezpečovať. 

 
P. Ing. arch. I. Szőcsová povedala, že modernizácia budovy školy a škôlky už prebieha 

roky. Aj školská jedáleň bola zmodernizovaná práve pred rokom. Jedna polovica budovy už má 
vymenené okná, dvere a plánuje sa aj tento rok v tom pokračovať. Prístavba k budove terajšej 
škôlky, alebo postaviť novú škôlku-školu nie je také jednoduché. 
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P. starostka dodala, že najprv treba mať nejakú analýzu, čo chceme, ako chceme, či je 

vôbec reálne v podmienkach obce rozšírenie kapacít v škôlke. Otázka je, aký je demografický 
vývoj,  aká bude záujem o MŠ či ZŠ.  Snáď nechceme vytvárať ďalšie priestory pre deti mimo 
obce.  Treba zaobstarať projektanta, projekty treba dať vypracovať, čo vyžadujš nemalú 
finančnú čiastku. Musíme si uvedomiť, že prevádzka MŠ je originálnou kompetenciou obce, 
existencia, resp. prevádzka MŠ  je na pleciach samosprávy a nie je to také jednoduché. 
 

P. PhDr. L. Bukovszky sa vyjadril, že tak ako p. starostka povedala najprv treba mať 
nejakú víziu, predstavu či chceme rozširovať. OZ sa musí rozhodnúť, určiť priority, ale určite 
nie dnes večer. Navrhujem urobiť analýzy, čerpať podklady z demografických údajov, nebolo 
by zle robiť prieskum a pod. 

 
P. Ing. D. Mézes navrhol pokračovať v diskusií ohľadom ďalších výziev a možností 

externého financovania obce v rôznych oblastiach, ako v oblasti úspory energií, kde chcel 
predstaviť výzvu - 80. Výzva zameraná na Výstavba zariadení na využitie slnečnej energie na 
výrobu elektriny pre verejný sektor – OPKZP-PO4-SC411-2023-80, výzvy v oblasti športu 
a sociálnej oblasti. P. Ing. D. Mézes prízvukoval že informáce ohľadom projektov, ktoré pre 
členov OZ a pani starostku našiel a na ktoré chcel upozorniť na tomto OZ majú potenciál 
financovania projektov v sume nikoľko stoviek tisíc EUR a v prípade, ak sa do nich obec chce 
zapojiť musí sa to riešiť akútne, pretože jednotlivé výzvy majú striktné termíny, ktoré 
nepočkajú. 

 
P. PhDr. L. Bukovszky takéto prezentovanie ďalších výziev a nápadov odmietol 

z dôvodu, že obec má prichádzať s význavmi a plánom na ich realizáciu, a má ich prezentovať 
obecnému zastupiteľstvu a následne obecné zastupiteľstvo to má zobrať na vedomie a podporiť 
a nie naopak. 

 
P. Mgr. T. Mészáros takisto súhlasil s p. Bukovszkym, že nie je možné aby sa OZ 

nedostalo na ďalšie body programu, pretože jeden poslanec (p. Ing. D. Mézes) stále prezentuje 
svoje názory a potom nie je priestor na ostatné body rokovania schváleného programu OZ. 
 

 
P. Ing. D. Mézes povedal, že súhlasí s p. Bukovszkym. Návrh resp. projekt musí „ťahať“ 

obec a potom nastupujú odborníci. Avšak, ak takéto návrhy od obce neprichádzajú, tak je podľa 
jeho názoru nutné takéto možnosti prinášať a iniciovať aj na OZ. Čo sa týka modernizácie 
škôlky, treba modernizáciu riešiť, vie o tom, že v škôlke je plný stav, dokonca boli odmietnuté 
aj niektoré deti.  

 
P. starostka reagovala, že áno, t.č. v škôlke je plný stav. Odmietnuté boli len také deti, 

ktoré ešte nemali 3 roky, dokonca chodia k nám deti, ktorí majú mamičku doma na materskej 
dovolenke, a každým rokom máme detí s odkladom povinnej školskej dochádzky. Tie 
pokračujú v návšteve MŠ. Je potrebné urobiť analýzu, ako vyzerá počet narodených detí, koľkí 
odchádzajú do škôl, aké povinnosti nám ukladajú najnovšie zákony a pod. 

 
 
P. Mgr. T. Mészáros dodal, že dnes túto otázku nevyriešime, máme tu ešte kopu bodov 

ktoré treba dnes riešiť a navrhuje túto diskusiu už ukončiť. Zostaví sa pracovná skupina, 
vypracuje sa vízia a potom sa rozhodneme. 
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P. starostka súhlasia a pripomenula, že počkáme aj na kompletnú analýzu ktorú dala 

vypracovať na zníženie energií. 
 
P. Ing. arch. I. Szőcsová navrhla aby p. Ing. D. Mézes založil pracovnú skupinu do 

ktorého pozve odborníkov, členov finančnej komisie a komisie výstavby na preštudovanie 
tohto náročného materiálu, resp. vypracovanie správy pre OZ.  

 
Poslanci súhlasili s návrhom preto p. starostka dala hlasovať. 8 poslancov bolo za (Mgr. 

A. Himpán Román, PhDr. L. Bukovszky, Ing. I.Molnár, J. Pék, Mgr. T. Mészáros, 
Ing.arch.I.Szőcsová, Ing. R. Kubovics, Ing. P. Kovács), nikto nebol proti a 1 poslanec (Ing. D. 
Mézes) sa zdržal hlasovania. 
 

Na zasadnutie OZ sa dostavil p. Ivan Zelenák.  
 

P. starostka týmto prerušila bod „Rôzne“ a privítala p. Ivana Zelenáka 
a odovzdala hosťovi slovo.  

 
P. I. Zelenák sa vyjadril, že chce dať do poriadku svoje veci s obcou, riešiť pretrvávajúce 

problémy ktoré po neúspešných konaniach boli predmetom už aj súdneho sporu.  
  
P. starostka v krátkosti oboznámila  nových poslancov, že jedná sa  o nelegálne užívanie 

pozemku vo vlastníctve  Obce Matúškovo v areáli futbalového ihriska. Ďalej uviedla, že súdne 
pojednávanie bola viackrát odročené nedošlo ani k mimosúdnej dohode. Tento nežiadajúci jav 
v užívaní obecného pozemku stále pretrváva Obecný úrad v spolupráci s právnym zástupcom 
úradu zahájil rokovania s p. I. Zelenákom a teraz na zasadnutie OZ sú predkladané návrhy 
zmlúv. P. Zelenák sa vyjadril, že v prípade keď poslanci budú kladne posudzovať navrhnuté 
riešenia uhradí Obci spätne nájomné za užívanie nehnuteľnosti a zaviaže sa realizovať stavebné 
úpravy vo vzájomne dohodnutom termíne. P. starostka sa vyjadrila, že doporučuje navrhnuté 
riešenie schváliť. 
 

P. Ing.arch. I. Szőcsová sa vyjadrila, že výmera pozemku  je v rozpore s výmerami na 
dostupných mapách preto nedoporučuje zmluvu podpísať. 

 
P. kontrolórka pripomenula, že preto je to zmluva o budúcej zmluve. Presná výmera 

bude vyčíslená  podľa nového GP a táto bude zapracovaná do kúpnej zmluvy. 
 

Poslanci ďalej nemali námietky tak p. starostka dala hlasovať za nájomnú zmluvu s p. 
Zelenákom.  OZ hlasovalo nasledovne: 8 poslancov boli za , (Mgr. A. Himpán Román, PhDr. 
L. Bukovszky, Ing. I.Molnár, J. Pék, Mgr. T. Mészáros, Ing. R. Kubovics, Ing. D. Mézes, Ing. 
P. Kovács), nikto nebol proti a 1 poslanec (Ing.arch. I. Szőcsová) sa zdržala hlasovania.  

 
P. starostka dala hlasovať za zmluvu o budúcej zmluve. OZ hlasovalo nasledovne: 8 

poslancov boli za , (Mgr. A. Himpán Román, PhDr. L. Bukovszky, Ing. I.Molnár, J. Pék, Mgr. 
T. Mészáros, Ing. R. Kubovics, Ing. D. Mézes, Ing. P. Kovács), nikto nebol proti a 1 poslanec  
( Ing.arch. I. Szőcsová) sa zdržala hlasovania. 

 
P. Ivan Zelenák poďakoval poslancom a opustil rokovanie. 
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K bodu č. 7 –  Plnenie rozpočtu obce k 31. 12. 2022 
 
 P. starostka vyzvala poslanca Ing. Ivana Molnára, predsedu finančnej komisie aby sa 
vyjadril k plneniu rozpočtu. P. poslanec vysvetlil jednotlivé položky príjmov a výdavkovej 
časti hospodárenia. Pripomenul, že pri položke na TKO je väčšia strata vďaka Covidu. Veľké 
firmy, ako napr. Jasplastik mali nastavený poplatok za zber odpadu pre vyššiu počet 
zamestnancov. Ostatné veci sú plnené podľa plánovania. P. Ing. Molnár  vyzval poslancov aby 
sa vyjadrili k materiálu. 
 
 P. Ing D. Mézes sa informoval či Obec všetky financie vyplatil pre OFC Matúškovo? 
 
 P. Ing. I. Molnár vysvetlil, že ešte OFC musí odovzdať vyúčtovanie.  
 
 P. kontrolórka dodala, že po predložení účtovných dokladov, tieto podliehajú 
kontrole.  
 

   Poslanci nemali ďalšie otázky, p starostka dala hlasovať. Za plnenie rozpočtu 
hlasovalo 9  poslancov ( Mgr.A. Himpán Román, PhDr. L. Bukovszky, Ing. I.Molnár, J. Pék, 
Mgr. T. Mészáros, Ing.arch.I.Szőcsová, Ing. R. Kubovics, Ing. D. Mézes, Ing. P. Kovács), nikto 
nebol proti a nikto sa nezdržal hlasovania. Poslanci tento návrh jednohlasne schválili. 
 
K bodu č. 8  –  Správa kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Matúškovo za rok 
2022 

 
P. starostka vyzvala kontrolórku Mgr. Máriu Tomovičovú aby predniesla správu 

o výsledkoch kontroly za rok 2022.  
P. kontrolórka stručne zhrnula správu o kontrolnej činnosti a po správe vyzvala 

poslancov aby sa vyjadrili. Nikto nemal námietky OZ správu bralo na vedomie. 
 
 
K bodu č. 9 – Schválenie VZN Obce Matúškovo o činnostiach, ktorých vykonávanie je 
zakázané alebo obmedzené na určitý čas alebo na určitom mieste 
 

P. starostka pripomenula, že na preštudovanie návrhu VZN mali poslanci dostatočný 
čas, preto sa opýtala  či má niekto pripomienky.  

P. Ing. I. Molnár navrhol doplniť  do článku „Úvodné ustanovenia“  definíciu čo je 
vlastne verejné priestranstvo.  
 

Ďalej poslanci navrhli určité pripomienky, hlavne obsahového  charakteru. Pripomienky 
boli hneď zapísané do návrhu.  

P. starostka dala hlasovať, a OZ návrh VZN Obce Matúškovo o činnostiach, ktorých 
vykonávanie je zakázané alebo obmedzené na určitý čas alebo na určitom mieste jednohlasne 
schválilo. (Mgr. A. Himpán Román, PhDr. L. Bukovszky, Ing. I.Molnár, J. Pék, Mgr. T. 
Mészáros, Ing.arch.I.Szőcsová, Ing. R. Kubovics, Ing. D. Mézes, Ing. P. Kovács), nikto nebol 
proti a nikto sa nezdržal hlasovania.  
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K bodu č. 10 –  Schválenie VZN Obce Matúškovo o čistote a o ochrane verejnej zelene 
 

P. starostka sa opýtala, či má niekto pripomienky k návrhu?  
 
P. Ing. I. Molnár navrhol v bode č. 3 jednoduchšiu vetu na zákaz voľného pohybu psov, 

a to: „Voľný pohyb psov je zakázaný na celom území obce“.  
 
Poslanci súhlasili, ďalšie pripomienky už neboli, preto p. starostka dala hlasovať.  OZ 

návrh VZN Obce Matúškovo o čistote a o ochrane verejnej zelene jednohlasne schválilo (Mgr. 
A. Himpán Román, PhDr. L. Bukovszky, Ing. I.Molnár, J. Pék, Mgr. T. Mészáros, 
Ing.arch.I.Szőcsová, Ing. R. Kubovics, Ing. D. Mézes, Ing. P. Kovács), nikto nebol proti a nikto 
sa nezdržal hlasovania.  
 
K bodu č. 11 – Rôzne 
 

- interpelácia poslancov – pokračovanie 
 
P.  Ing.  D. Mézes  pokračoval  a   informoval OZ  o  výzve v ktorej sa jedná  o projekt 

športového charakteru. Fond na podporu športu vyhlásil výzvu na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry. Obec by sa mala prihlásiť do tejto výzvy a v prípade úspechu by sa zlepšila 
technická úroveň a kvalita existujúcej športovej infraštruktúry. 
 

P.  starostka sa  vyjadrila, že  tak ako  sme  sa  dohodli,  založí  sa  pracovná skupina a  
spolu s komisiami  preštudujú  konkrétne výzvy, možnosti a potom  vypracujú návrh pre obecné 
zastupiteľstvo. Ďalej p. starostka pokračovala, že v takých prípadoch sa predovšetkým 
vypracuje štúdium uskutočniteľnosti projektu (napr. zámer, miesto realizácie, či nová stavba, 
alebo rekonštrukcia, návrh rozpočtu...). Potom sa obstaráva projektant, pripravuje sa projekt, 
atď. 
 
                 

- ďalší člen do komisie obchodu, služieb, pre styk s verejnosťou a podnikateľmi 
 

P. Mgr. T. Mészáros pripomenul poslancom, že na 1. zasadnutí OZ kde boli zvolení 
členovia komisií povedal, že na najbližšom zasadnutí navrhne ešte jedného člena do svojej 
komisie. Tým členom by bol Tibor Menyhárt. Poslanci nemali námietky, p. starostka dala 
hlasovať.   Návrh p. Mgr. T. Mészárosa OZ schválilo jednohlasne (Mgr. A. Himpán Román, 
PhDr. L. Bukovszky, Ing. I. Molnár, J. Pék, Mgr. T. Mészáros, Ing. arch.I. Szőcsová, Ing. R. 
Kubovics, Ing. D. Mézes, Ing. P. Kovács), nikto nebol proti a nikto sa nezdržal hlasovania. 

 
 

- predaj pozemku vo vlastníctve obce – Dávid Flaškár 
 
P. starostka informovala OZ, že na obecný úrad bola doručená žiadosť p. Flaškára o 

odkúpenie pozemku v podielovom spoluvlastníctve  (1/3) obce. P. starostka uviedla, že táto 
záležitosť sa rieši od marca 2022, kedy p. Maťašovská , Matúškovo 327 poslala ponuku na OcÚ 
Matúškovo na výkon predkupného práva k nehnuteľnosti zapísanej na LV č.1168. OZ  
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Matúškovo ponuku prerokovalo na svojom zasadnutí dňa 31. 03. 2022 a schválilo kúpu 2/3 
spoluvlastníckeho podielu. OcÚ túto skutočnosť oznámila p. Maťašovskej listom zo dňa 07. 
04. 2022. JUDr. N. Boľová v mene svojej klientky p. Maťašovskej 06. 06. 2022 doručila na 
obec návrh na vysporiadanie podielového spoluvlastníctva s tým, že jej klientka nemá viac 
záujem odpredať svoj podiel a navrhuje riešiť túto záležitosť formou dohody a to: buď 
odkúpením menšinového podielu od obce, alebo reálnym rozdelením nehnuteľností. Návrh 
advokátky prerokovalo OZ 23. 06. 2022 a p. Boľovej bolo zaslané uznesenie č.204/2022 na 
schválenie reálneho rozdelenia pozemku (uznesenie tvorí prílohu tejto zápisnice) a s návrhom 
termínu uzavretia kúpnej zmluvy do 30. 09. 2022. Predmetné uznesenie p. Boľová prevzala 01. 
07. 2022. I napriek týmto skutočnostiam podľa záznamu na LV č. 1168 bol  2/3 spoluvlastnícky 
podiel (Maťašovská)  prevedený na menovaného Dávida Flaškára, Matúškovo č. 162 na základe 
kúpnej zmluvy, s povolením vkladu 30. 08. 2022, bez toho aby p. Boľová alebo p. Flaškár 
kontaktovali Obec. P. starostka uviedla: po rokovaní  s právnym zástupcom je návrh – 
uplatnenie predkupného práva formou predžalobnej výzvy, s odkúpením 2/3 spoluvlastníckeho 
podielu p. Flaškára do vlastníctva Obce za rovnakých podmienok za akých boli prevedené zo 
strany pôvodnej spoluvlastníčky (E.Maťašovská).  
 
 

Po prediskutovaní tejto záležitosti poslancami OZ p. starostka dala hlasovať. Kto je za 
uplatnenie predžalobnej výzvy, 6 poslancov hlasovalo za (Mgr. A. Himpán Román, PhDr. L. 
Bukovszky, Ing. I. Molnár, J. Pék, Mgr. T. Mészáros,  Ing. P. Kovács), nikto nebol proti a  3 
poslanci sa zdržali hlasovania (Ing.arch. I. Szőcsová, Ing. D. Mézes, Ing. R. Kubovics) 
 

Ďalej  p. Ing. arch I. Szőcsová pripomenula,  že  je  potrebné v budovách obce spraviť,  
resp. objednať revíziu  hasiacich prístrojov či už nie sú po záručnej dobe.  
Pripomienka bola zaznamenaná. 
 

Ďalšia  otázka p.  Ing. R. Kubovicsa  sa  týkala   chodníka  pred  domom   p. Marcely 
Garajovej. Chodník treba opraviť, nakoľko je veľmi nebezpečný a nachádza sa presne pred 
prechodom. Ďalej p. poslanec sa informoval ako je to s opravou verejného osvetlenia.  

 
 

P. starostka odpovedala, že opravy VO má na starosti firma Daisy Elektro 
Galanta.  Funguje to tak, že na základe oznámení občanov a na základe pravidelnej kontroly 
funkčnosti VO p. starostkou sa nahlasuje potreba opravy, spravidla pri počte 7-8 výbojok. Prax 
ukazuje, že sa to koná 1 x v mesiaci. O probléme „chodníka“ pred M. Garajovou vieme, tento 
a podobné prípady sa riešia priebežne. T.č. máme naplánované terénne úpravy na hornej 
autobusovej zastávke, aby nestála voda na chodníku.. 

 
Ďalej p. starostka informovala OZ o vyhlásenej výzve – podanie žiadosti o poskytnutie 

nenávratného finančného príspevku z integrovaného regionálneho operačného programu 
s názvom projektu: riešenie migračných výziev v Obci Matúškovo. V zmysle zoznamu 
oprávnených miest a obcí z Ministerstva investícií, reg.rozvoja a inform. SR Matúškovo môže 
uchádzať o príspevok vo výške 26.000 €. Žiadosť s potrebnými prílohami sa podáva cez ITMS. 
Povinou prílohou je PHSR obce. Keďže náš strategický dokument mal platnosť do 31. 12. 2022 
navrhuje túto záležitosť v bode Rôzne prerokovať. V nadchádzajúcom období sa vypracúvajú 
podklady k aktualizácií PHSR. Do procesu spracovania bude zapojené OZ, s dôrazom na účasť 
jednotlivých komisií v procese aktualizácie. Aktualizácia sa vypracuje v zmysle platnej 
metodiky.   
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  P. starostka dala hlasovať či členovia OZ schvaľujú vstupnú správu pre aktualizáciu 
PHSR na obdobie 2023-2030 s tým, že PHSR bude obsahovať už existujúce priority ako aj 
strategické ciele na podporu regionálneho rozvoja na lokálnej úrovni. OZ hlasovalo nasledovne: 
8 poslancov bolo za  (Mgr. A. Himpán Román, PhDr. L. Bukovszky, Ing. I.Molnár, J. Pék, Mgr. 
T. Mészáros, Ing.arch.I.Szőcsová, Ing. R. Kubovics,  Ing. P. Kovács), nikto nebol proti a 1 
poslanec (Ing. D. Mézes)  sa zdržal hlasovania.  
 
K bodu č. 12 – Návrh na uznesenie 
 
     P. Ing. arch. I. Szőcsová, predseda návrhovej komisie predniesla návrh  uznesení z 2. 
plánovaného verejného zasadnutia  obecného zastupiteľstva. 
 

P. starostka dala hlasovať za celé znenie  uznesení. Za bolo 9 poslancov ( Mgr. A. 
Himpán Román, PhDr. L. Bukovszky, Ing. I.Molnár, J. Pék, Mgr. T. Mészáros, 
Ing.arch.I.Szőcsová, Ing. R. Kubovics, Ing. D. Mézes, Ing. P. Kovács), nikto nebol proti a nikto  
sa nezdržal hlasovania. Uznesenia boli schválené. 
  
K bodu č. 13 - Záver  
 
     Po prijatí uznesení p. starostka poďakovala prítomným poslancom  za ich účasť a týmto bolo 
2. plánované verejné zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončené. 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                             Overovatelia zápisnice: Ing. Peter Kovács................................... 
 
                                                                                                    Ing. Dávid Mézes................................... 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zápisnicu zapísala: Eva Szabó 
Dňa 09. 03. 2023 v Matúškove 
 
 
 
 
 
 


